

Title (en)
Codable connector.

Title (de)
Kodierbarer Steckverbinder.

Title (fr)
Connecteur à code.

Publication
EP 0617484 A1 19940928 (DE)

Application
EP 94101856 A 19940208

Priority
DE 9304339 U 19930323

Abstract (en)
A codable connector having a plug part and a socket with an insertion opening, especially for communications technology. A coding plate is provided on the insertion opening, which coding plate has a recess with at least one projection, and at least one recess is provided on the plug part, which recess interacts with the projection on the coding plate. The coding plate (1) is a thin metal platelet which can be placed onto that end wall of the socket (10) which is provided with the insertion opening (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Kodierbarer Steckverbinder mit einem Steckteil und einer Buchse mit einer Stecköffnung, insbesondere für die Kommunikationstechnik. An der Stecköffnung ist eine Kodierplatte vorgesehen, die über eine Ausnehmung mit wenigstens einem Vorsprung verfügt, und an dem Steckteil ist wenigstens eine mit dem Vorsprung der Kodierplatte zusammenwirkende Ausnehmung vorgesehen. Die Kodierplatte (1) ist ein dünnes Metallplättchen, das auf die mit der Stecköffnung (12) versehene Stirnwand der Buchse (10) auflegbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
H01R 13/645

IPC 8 full level
H01R 13/645 (2006.01); **H01R 13/658** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 13/6456 (2013.01); **H01R 13/6581** (2013.01); **H01R 24/64** (2013.01)

Citation (search report)
• [DYA] DE 9103774 U1 19910627
• [YA] DE 9101787 U1 19910508
• [A] EP 0108477 A1 19840516 - AMP INC [US]
• [A] EP 0199029 A1 19861029 - SIEMENS AG [DE]
• [A] EP 0477548 A1 19920401 - REICHLE & DE MASSARI FA [CH]

Cited by
US5947776A; JP2016531407A; WO9637014A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
DE 9304339 U1 19930819; EP 0617484 A1 19940928

DOCDB simple family (application)
DE 9304339 U 19930323; EP 94101856 A 19940208